

# IKP 32410



## INDUKTIONSKOCHPLATTE IKP 32410

Ideal für schnelles und energie-sparendes Kochen, 2200 Watt Leistungsaufnahme, Soft-Touch Bedienfeld, Leistungsstufeneinstellung und Timerfunktion über Drehregler, rotes LED Display, Temperatur regelbar von 60° C - 220° C, 10 einstellbare Leistungsstufen von 500 – 2200 Watt, Timerfunktion: 1- 180 Minuten, Glas- Keramik Kochplatten (Durchmesser ca. 120 – 240 mm), automatische Abschaltung bei Entfernen des Kochgeschirrs, Restwärmeanzeige, Warnton wenn nicht induktionsfähiges Kochgeschirr verwendet wird, Abmessung der Platte 270 x 270 mm



## INDUCTION COOKING PLATE IKP 32410

Ideal for quick and energy saving cooking, 2200 watt, soft touch operating area, rotary knob operation for power and timer setting, red LED display, adjustable temperature setting: 60° C – 220° C, 10 adjustable power settings from 500 to 2200 watt, 1 – 180 min timer, glass ceramic cooking plate (diameter approx. 120 – 240 mm), automatic shut off when pot or pan is removed, residual heat indication when plate is hot, automatic detection of non- induction capable pots, dimension of the plate: 270 x 270 mm

### VE 4

#### Abmessungen:

Verkaufskarton 320 x 95 x 400 mm  
Export-Karton 337 x 208 x 430 mm

#### Menge:

20'-Container 1854 Stück  
40'-Container 3610 Stück

### PU 4

#### Dimensions:

Gift box 320 x 95 x 400 mm  
Export carton 337 x 208 x 430 mm

#### Loading:

20' container 1854 pieces  
40' container 3610 pieces

Product manufactured in accordance with German quality and safety standards  
under the control of German TUV authority

LLobe GmbH & Co. KG  
Tel +49 2153 9513177

Hubertusstr. 6  
Fax +49 2153 910507

41334 Nettetal/Germany  
E-Mail info@llobe.de